
Referat
Tidspunkt: 11. juni, kl. 18.00

Sted: Personalrommet

Tilstede:

Klasse Representant 12/09 10/1
0

14/11 12/12 13/02 12/03 14/05 11/06

1A Truls Johan Bjørnstad X X X (vara) X X X X

1B Øyvin Grimnes X X X

2A Laura Kathern Exner X X X X X X

2B André Gilje Jacobsen X X X X X (vara)

3A Henrik Nömm X X X

3B Jan Evert Isaksen X X

4A Camilla Hjelle X X X X X X

4B Elena Silvestro X X X X (vara) X fullmakt

5A Lorraine Wedls
5B Ellen Therese Gjelsnes
6A Sturla Svendsen X X X X X X

6B Ola Ødegaard X X X X X X fullmakt

7A Mari-Marthe Apenæs X X X

7B Kristian Moe X X X X fullmakt

8A Jan-Erik Morken Theien X X X X

8A - vara Camilla Orten X X

8B Mari Wahl Sande Nilsson X X X X X X X X(vara)

8C Aiguli Aliseva X X X X X X

9A Kaare Peter Sverdrup X X X X

9A - vara Christian Velle X X

9B Annichen Fische (vara) X X X X X X

9C Sophie Hofplass Comtet X X X X X X X

10A Bård Næss Standal
10B Silje Jebsen X X X X

10C Anne Ulset X X X X X

Kasserer Liz Tanberg X X X X X

Antall deltakere 17 17 13 14 18 14 12 9+3
fullmakter

Antall klasser: 23
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Agenda

1. Info fra rektor/skole
2. Status utvalg/grupper

Driftsstyret
Trafikkutvalget
17. mai-gruppen

3. Årshjul
4. Fordeling av inntekter fra arrangementer
5. Midler til lokale tiltak mot mobbing
6. Eventuelt

Referat

Sak 1

Utgår

Sak 2

Driftsstyret: Skolebehovsplanen er utsatt ytterligere, og det er ikke klart når den kommer på høring.

Trafikkutvalget: Det har vært gjennomført en befaring med Hjertesone-prosjektet med gjennomgang

av de tiltak som er iverksatt, eller er planlagt iverksatt:

-Endring av frekvens i lyskryss Løkkeveien-Ruseløkkveien

-Sperringer på fortau ved bommen i Løkkeveien

-Fartshumper i Ruseløkkveien utenfor skolegården

Trafikkgruppen presiserte at vi har behov for at Ruseløkkveien stenges, men får til svar at det er

behov for at Ruseløkkveien holdes åpen slik at den kan benyttes dersom Operatunnelen stenges ved

f.eks. trafikkulykker. Trafikkgruppen viste også frem situasjonen i krysset Parkveien-Lassons

gate-Munkedamsveien og utfordringene der med blant annet privatbiler som følger etter bussene

gjennom bommen.

17. mai-gruppen: Arrangementet gikk veldig bra, med høy deltakelse fra foreldregruppen på 6. trinn.

Overskuddet fra arrangementet ble ca 48.000 kr. I tillegg kom det inn ca 13.000 kr i form av et digitalt

skrapelotteri via Spleis.

Sak 3

Forslag om at følgende arrangementer med ansvarlig klassetrinn legges inn i årshjulet:

● Kafe på Teknologi&Design-uken, ansvarlig 3. og 4. trinn

● Kafe på Kulturtimen, ansvarlig 8. trinn

● Vakter 10. klasse ballet, ansvarlig 9. trinn

● Første kveld med Natteravn på høsten
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Vedtak:

Enstemmig vedtatt

Sak 4

Forslag om at 80% av overskuddet fra arrangementer tilfaller det trinnet som gjennomfører

arrangementet, mens de resterende 20% tilfaller FAU.

17. mai-arrangementet har allerede en fordeling dekket av et tidligere vedtak.

Begrunnelse: Det blir lettere å rekruttere frivillige fra de aktuelle trinn dersom inntektene går direkte

til klassekassene. FAU har noen faste utgifter knyttet til nettside og avisabonnement, og trenger noen

inntekter for å dekke disse utgiftene.

Vedtak:

Enstemmig vedtatt

Sak 5

Forslag om å bidra med 20.000 til innkjøp av nytt lydanlegg til skolens teater-scene.

Begrunnelse: FAU har fått 20.000 til lokale tiltak mot mobbing fra Oslo kommune. I følge forskning fra

Arbeidsforskningsinstituttet, kan store felles prosjekter, som Kulturtimen, bidra til bedre skolemiljø og

mindre mobbing.

Vedtak:

Enstemmig vedtatt

Eventuelt

Det ble inngitt en anmodning til Trafikkutvalget om å samarbeide med Beboerforeningen i august, når

effektene av stengingen av Ring 1 begynner å gjøre seg gjeldende.
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